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台北市，台灣 

 

新日光 2018年 9月營收新台幣 10.23億元  

新日光能源科技(3576 TT)今日公告其 2018年 9月份自結合併營收為新台幣 10.23億

元。 

新日光 9月營收較上個月較低，主要係系統認列營收遞延，合計新日光今年前 9月

累計營收為新台幣 80.97億元，較去年同期新台幣 68.49 億元增加 18.22%。 

新日光與昱晶及昇陽已經完成合併，聯合再生能源已在轉型，將持續產業整合，領

導台灣太陽能產業邁入 2.0的新時代，以系統業務及模組品牌為主的商業模式邁出

台灣太陽能產業躍進的第一步。 

新日光 9 月營收報告(單位:億元) 

2018 年 9 月 2018 年 8 月 MoM 2017 年 9月 YoY 2018 累計營收 2017 累計營收 YoY 

10.23 11.07 -7.59 10.49 -2.48 80.97 68.49 18.22 
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NSP News Release 
Taipei, 8 October 2018 

 

NSP Announced 2018 September Revenue of NT$ 1,023 Million 

Neo Solar Power Corporation (“NSP”, or “the Company”, publicly listed on Taiwan 

Stock Exchange, Ticker: 3576 TT), announced September 2018 revenue of NT$ 1,023 million.  

The lower revenue was result of delay revenue recognition in solar system segment. The 

Year-to-Date cumulative revenues reached NT$ 8,097 million as of September 2018, a 18.22% 

increase in YoY terms as opposed to NT$6,849 million of year 2017. 

Gintech, Solartech, and NSP completed the merger, United Renewable Energy (URE) is in 

transformation stage, and will continue the industry integration, and lead the Taiwan solar 

industry into new 2.0 era. With system integration and module business, URE will be the first 

to take quantum leap to future growth. 

NSP Consolidated Revenue Report (Unit:NT Million) 

Sept 2018 Aug 2018 MoM Sept 2017 YoY 
Accumulated Revenue 

2018 

Accumulated Revenue 

2017 
YoY 

 1,023  1,107 -7.59 1,049 -2.48  8,097  6,849  18.22 

 

 
Contact: 

 
Evelyn Hung 

Corporate Planning 

+886-2-2656-2000 #58163 

Evelyn.Hung@urecorp.com 

 
Shelly Yen 

Corporate Planning 

+886-2-2656-2000 #58132 

Shelly.Yen@urecorp.com 

 

mailto:Evelyn.Hung@urecorp.com
mailto:Shelly.Yen@urecorp.com

